
 

Skatterporten, Referat af mødet den 21. marts 2024 

Deltagere: Jette Kullinggade 17, Jane Kullinggade 28, Dan Skattergade 19A, Bjarne Skattergade 1B (referent) 

1. Rådighedstilladelse. 

Vi har nu fået rådighedstilladelse til pladsen fra Svendborg Kommune. 

Der skal ikke laves speciel vedligeholdelsesaftale ifølge samtale med Peter Møller fra kommunen. 

Aftale herom fremgår af rådighedsaftalen. Vi ønsker dog affaldscontainer på pladsen og tager dette 

op med kommunen. 

Tilladelsen er betinget af, at der søges og fås opgravningstilladelse i forbindelse med opstilling af 

borde, bænke og bogskabe. Vi går derfor nu i gang med denne ansøgning. 

2. Belægning. 

Kommunen er bange for, at vores ønske om armeret belægning med græs vil betyde mangel på ilt til 

træets rødder.  

Vor tanke er ikke at bruge beton, men plast (plastmo). De er ikke bastante, men giver god mulighed 

for gennemstrømning af ilt. 

Vi henvender os til kommunen herom. 

3. Planter og blomster. 

Kommunen har lovet at fjerne de nuværende buske på pladsen (vigtigt, at buskenes rødder også 

fjernes). 

Der skal i forbindelse hermed fjernes jord, således at bænke m.v. placeres på vandret underlag. 

Når opgravningstilladelsen er på plads, beder vi kommunen fjerne buskene og går i gang med planer 

for planter og blomster. 

4. Navn på pladsen. 

Der er stemning for, at navnet på pladsen bliver det samme som den tidligere plads på stedet: 

Tårnpladsen. 

5. Næste møde 180424 kl. 16 hos Arne i nr. 14. 

Bliver et møde, hvor vi planlægger det praktiske arbejde med at lave bænke, borde, bogskabe m.v. 

 


